
 

 ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής 
  ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Παρασκευή 07 Φεβρουαρίου 2025  

 

Προς την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, κα Νίκη Κεραμέως  

Προς τον Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θεόδωρο Λιβάνιο  

Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη  

 

Θέμα: «Επέκταση και Νέος Σχεδιασμός του Προγράμματος Απασχόλησης Ανέργων 

55+»  

 

Κύριοι Υπουργοί,  

Σε συνέχεια της από 05/12/2024 ερώτησης των Βουλευτών του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος 

Αλλαγής κ. Παναγιώτη Δουδωνή και Αικατερίνης Καζάνη, σημειώνουμε ότι το 

Πρόγραμμα Απασχόλησης Ανέργων ηλικίας 55 ετών και άνω, μέσω της Δημόσιας 

Υπηρεσίας Απασχόλησης (ΔΥΠΑ), έχει συμβάλει σημαντικά στην ενίσχυση του 

ανθρώπινου δυναμικού των φορέων του δημόσιου τομέα, αντιμετωπίζοντας 

ταυτόχρονα την ανεργία σε μία ιδιαίτερα ευάλωτη ηλικιακή ομάδα.  

Με δεδομένο ότι το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών έχει ήδη 

ανακοινώσει ότι βρίσκεται σε συνεργασία με το Υπουργείο Εργασίας και τη ΔΥΠΑ για 

την επέκταση του προγράμματος εντός του 2025, είναι κρίσιμη η άμεση λήψη 

αποφάσεων.  

Επειδή η ανεργία στις ηλικιακές ομάδες άνω των 55 ετών παραμένει υψηλή και τα 

άτομα αυτά δυσκολεύονται ιδιαίτερα να επανενταχθούν στην αγορά εργασίας, 

σύλλογοι εργαζομένων στο εν λόγω πρόγραμμα έχουν καταθέσει προτάσεις προς 

βελτίωση ή/και επέκτασή του, όπως π.χ. η άρση του κωλύματος της μη συνέχισης 
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εργασίας στο ίδιο ΑΦΜ, δηλαδή  στον ίδιο εργοδότη, που δεν επιτρέπει στον 

εργαζόμενο να παραμείνει στον ίδιο φορέα έως την συνταξιοδότησή του. Το εν λόγω 

κώλυμα δημιουργεί για τους ωφελούμενους την ανάγκη με την λήξη του  

προγράμματος να  επαναλάβουν και να υποβάλλουν εκ νέου αίτηση για απασχόληση 

σε νέο φορέα - υπηρεσία.  

ΕΡΩΤΑΣΘΕ: 

1. Η παράταση της απασχόλησης για τους ήδη ωφελούμενους του 

προγράμματος 55+ θα συντελεστεί με τους ίδιους κανόνες που ισχύουν έως 

σήμερα ή εξετάζετε το ενδεχόμενο να προβείτε σε άρση του κωλύματος της 

μη συνέχισης εργασίας στο ίδιο ΑΦΜ;   

2. Προτίθεστε να ενισχύσετε το πρόγραμμα με επιπλέον θέσεις, ώστε να 

καλυφθούν οι αυξημένες ανάγκες στελέχωσης;  

 

Οι ερωτώντες βουλευτές  

Δουδωνής Παναγιώτης 
 
 

Καζάνη Αικατερίνη 
 
 

Χρηστίδης Παύλος 
 

 




